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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Tomko: 
Podnet od občana. Chodník pre chodcov z parku ku kaštieľu, okolo pána Hrdlíka. Časť za 
plotom je v čase dažďa  veľmi blatná a najmä klzká. Potrebovali by sme tam ten nový násyp, 
lebo ľudia tadiaľ často chodia z Paričova do kostola a keďže to je vyobliekané, má všetko 
čisté a musí po tom blatistom chodníku prejsť.  Chodník neviem, či patrí mestu, alebo 
kaštieľu, ale to je akonáhle prejdete tu bránu a hneď ste na tom blatnom chodníku. Treba si to 
pojsť preveriť, je to skutočne tak.  
 
PhDr. Čižmár: 
V tejto veci bude prebiehať komunikácia priamo s Múzeom a Kultúrnym centrom južného 
Zemplína a bolo by dobre pán poslanec, aby ste potom aj zašli na to spoločné stretnutie, aby 
sa vysvetlilo, ktorý konkrétny úsek ste mali na mysli. Samozrejme, pravdepodobne ak to bude 
možné tak s vyštrkovaním a spevnením tej plochy. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


